
Ивица Дачић: Вучић и ја смо проценили да нема потребе да СНС и СПС излазе на изборе на заједничкој листи
субота, 22 фебруар 2020 12:23

 Председник Социјалистичке партије Србије Ивица Дачић изјавио је да је, у разговору са
лидером Српске напредне странке Александром Вучићем, заједнички процењено да
нема потребе да иду са заједничком листом на предстојеће изборе, "имајући у виду ко
све учествује на њима".

  

  Дачић је новинарима рекао како је његова идеја била да се иде са заједничком листом,
уколико постоје политичке потребе, али да је, после вишенедељних разговора са
Вучићем закључено да то није потребно на републичком нивоу, једино у неким местима
на локалним изборима, ако буде потребно.   

Он је поновио да ће СПС на изборе да иде са својим стандардним коалиционим
партнером Јединственом Србијом, док ће напредњаци имати своју листу.

  

Потпредседник СНС и градоначелник Новог Сада Милош Вучевић потврдио је раније да
су СПС и СНС постигли договор о самосталном изласку те две странке на предстојеће
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изборе.

  

(Фонет)
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